



Moving On Up Celebration

Dear Parents and Guardians:

It's that time of year! The school year is wrapping up and we are getting excited to make the transition to first grade! This year we will have a "Moving On Up" celebration to commemorate all the learning and excitement we've had in kindergarten. Please join us on Monday, June 18th, 2018 at 9:00 a.m. in the Multi-Purpose Room for this celebration as we recognize all the kindergarteners who will be "Moving On Up" to first grade in the fall. Please note that in an effort to keep costs down, we will not be ordering caps/gowns this year.

Kindergarten Teachers
Mrs. Day and Ms. Mei



繼續前進慶祝

親愛的家長和監護人：

時間過得真快！學年即將結束，我們很高興能夠一起迎接一年級！今年我們將舉辦一場“繼續前進”的慶祝活動，以紀念我們在幼兒園所有學習和興奮的一年。請於2018年6月18日星期一上午9點加入我們這個慶祝活動在多功能廳裡。請注意，為了降低成本，今年我們不會訂購帽子/長袍。我們將會倒數最後幾個星期，每天都有特別的活動。

幼兒園教師
Mrs. Day and Ms. Mei